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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 1. Marts 2022 kl. 18.30-21.00 

Tidspunkt: kl. 18:30 – 21.00 (150  min) 

Mødeleder: Gitte Andersen 

Referent: Marlene Motzkus Andersen 

Deltagere: Gitte, Jannie, Henrik, Julie, Jan, Ole, Aisa, Andreas, Tina og 

Marlene 

Fraværende:  Afbud fra: Mariah, Martin, Pia, Jesper, Dan 

 

Gæster: Jonas fra elevrådet 
 

 

Dagsorden  

 

Oplysning 

Beslutning 

Drøftelse 

Tid
 i m

in
. 

 

Referat 

 

 

Opfølgning 

 

1. Godkendelse af dagsorden    

Fremover sender Tina dagsorden til 

skolebestyrelsen, for at kunne sende 

bilag mm. med samlet til alle på en 

gang. Dagsorden sendes ud på AULA. 

Dagsordenspunkterne skal kvalificeres 

med flere ord i dagsordenen, ligesom 

referatet skal fremstå mere tydeligt. 

Dagsorden og referat skal have en 

anden form  

 

2. Nyt fra Elevråd  20  

Elevrådet har brugt mødetiden på at 

pakke de indkøbte effekter ud, købt 

for midlerne fra ’Pulje til fagligt løft. 

Det drejer sig om bolde, mål, net til 

fodboldmål mm. til aktiviteter i 

pauserne eller for klasserne. 

Tina har deltaget i et elevrådsmøde for 

at tale med eleverne om støj på 

skolen. 

Eleverne forbereder på de kommende 

møder høvdingeboldturneringen 

fredag før påskeferien, det er for 

elever 4.-9. klassetrin. 

Eleverne i 8. og 9. klasse må forlade 

skolens område om onsdagen, det er 

en prøveperiode efter ønske fra 

eleverne. Der bliver en opfølgning på 

ordningen i forbindelse med en 

fællessamling. 

 

3. Henvendelse fra Dræby, Christina Eriksen 0/D/B 20   
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Der er kommet en henvendelse fra 

Dræby beboerforening til 

skoleledelsen og bestyrelsen angående 

den lokalplansændring fra Kerteminde 

Kommune, hvor der lægges op til en 

udvidelse af Odense Havn.  

Beboerforeningen spørger om 

bestyrelsen er interesseret i at 

samarbejde omkring den bekymring 

der er for miljø, trafik og konsekvenser 

for nærområdet. 

Skolens ledelse vil have et 

opmærksomhedspunkt på øget 

mængde trafik omkring skolens 

område og kapaciteten på skolens 

område ift. til og frakørsel. 

Forældrerepræsentanterne peger på 

at der også er en bekymring for støj fra 

Lindø området og støj fra den tunge 

trafik på vejen udenfor skolen. 

Skoleledelsen formulerer et skriv 

sammen med Dan, der er 

trafikudvalget i bestyrelsen, der 

meldes tilbage til Dræby 

Beboerforening. 

 

 

4. Skolefest 17. Maj 

- Aktør fra Munkebo? 

 

O/D/B 20  

Skolefesten er flyttet fra at den 

normalt afvikles i slutningen af august 

til at vi nu holder skolefest den 17. 

maj.  

Skolen ønsker at inddrage 

skolebestyrelsen i planlægningen. 

Ligeledes er det en god mulighed for 

samskabelse og samarbejde med 

klasseambassadørerne for at skabe 

nogle gode traditioner. 

Målsætningen med skolefesten er; 

- Fællesskab 

- ’Alle er med’ alle skal kunne 

deltage, festen skal ikke være 

en udgift 

- Der skal være aktiviteter og 

boder 

- Samskabelse mellem skole, 

forældre og lokalmiljø 
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Brainstorm –  

At skolefesten har et fælles tema ex. 

Bæredygtighed, miljø. 

At skolefesten også viser udstillinger 

fra årgangenes forskellige faglige 

projekter. 

At eleverne får mulighed for at vise 

teater eller fremføre musik. 

Fokus på hvem vi ønsker at skabe 

fællesskab for, at elever og forældre 

oplever at være fælles om aktiviteter 

på skolen. 

Drøftelse af hvordan 7. klasserne får 

de bedste vilkår for at tjene penge til 

lejrskolen der ligger på 8. årgang. 

Eleverne peger på at de forskellige 

boder, spøgelseskælder, de mange 

forskellige aktiviteter er sjove, musik + 

optrædener fra musik undervisningen 

og valgfag er super at optræde med på 

en scene. 

Hvordan aktiveres 

klasseambassadørerne og inddrages i 

planlægningen? 

 

5.  Skolebestyrelsesvalg Maj 2022 O/D/B 20  

Der skal afvikles valg inden den 9. maj, 

denne dato ligger fast. 

Gitte har materiale fra det tidligere 

valg og formidler dette videre. Julie 

tager fat i de kommende forældre i 

børnehaven. 

Henrik, Jesper og Jannie modtager 

gerne genvalg, men dukker der andre 

kandidater op trækker de sig gerne til 

fordel for nye kræfter. 

Martin ønsker ikke genvalg som 

suppleant. 

Mariah modtager gerne genvalg 
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6.  Budget 

 

D/B 60 Skoleledelsen fremlægger budget og 

sammenhæng i forhold til 

personaleressourcerne. Budgettet er i 

balance og formelt godkendt af 

bestyrelsen. Men bestyrelsen savner 

midler til at nå de mål vi arbejder med. 

Skolen kan på nuværende tidspunkt 

melde ud, at der er sammenhæng i 

budget, skema og ressourceforbrug til 

opgaver der er undervisning, som 

ligger udenfor klassernes fagtimer. eks. 

timer til ressourcecenter. 

Bestyrelsen drøftede om skoledagen 

skal afkortes og derved ansøges om en 

§16B, hvor der skal være en 

beskrivelse af anvendelsen af 

ressourcen. Skoleledelsen skal ansøge 

skolechefen inden den 1.4 med en 

begrundelse for, hvordan man 

anvender ressourcen og måler på 

effekten. 

I elevperspektiv giver den afkortede 

skoledag mulighed for at arbejde mere 

intensivt med skolearbejdet i 

skoletiden og man er mindre træt når 

dagen ikke er så lang. 

Fra forældreside er der bekymring for 

de elever, der har brug for hjælp til 

skolearbejdet grundet faglige 

udfordringer og grundet sociale 

problematikker måske ikke har et 

aktivt fritidsliv. Der er bekymring for 

den afkortede skoledag for 

juniormiljøet (4.-6.klasse) hvor der ikke 

er et eftermiddagstilbud hver 

eftermiddag. 

Forældrerepræsentanter spørger ind 

til muligheden for at skolen får tildelt 

flere midler for at kunne besætte flere 

dobbeltlærertimer. Dette skal føres 

videre til det politiske udvalg. 

Der træffes en beslutning om at 

skoleledelsen arbejder videre med en 

løsning, hvor hver klasse ugentligt har 

en lektion med fællessamling og 

refleksivt klassemøde. Derudover 

afkortes skoledagen for 4.-9. årgang, 
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hvor ressourcen bruges på 

dobbeltlærerbemanding for at give det 

pædagogiske personale endnu bedre 

muligheder for at arbejde med 

undervisningsdifferentiering. Det 

bliver ikke den fulde reduktion af 

skoledagens længde, men en model 

hvor der fastholdes en mindre del af 

den understøttende undervisning. 

Dette ud fra de betragtninger der har 

været drøftet omkring manglende 

fritidstilbud til eleverne fra 4. 

klassetrin og opefter og bekymringer 

for at eleverne overlades uden tilbud 

efter skoletid når skoledagen bliver 

kortere. 

 

På bestyrelsens arbejdsmøde den 29/3 

arbejdes der videre med en 

henvendelse til det politiske udvalg 

omkring tildeling af flere ressourcer.  

Desuden arbejder bestyrelsen videre 

med ønsket omkring et blomstrende 

juniormiljø i fritiden. Det handler også 

om inddragelse af frivillige parter. 

7. Punkter til næste møde   Næste møde er arbejdsmøde for 

bestyrelsen 

 

 Eventuelt 
 
Betalingsløsning i boden 
 
 
 
 
 
 
 
29/3 er næste bestyrelsesmøde, skal det 
være et arbejdsmøde? 
 

   

Det er kommet frem at skolen ikke kan 

nægte at modtage kontanter i 

skoleboden grundet den nuværende 

lovgivning. Vi arbejder videre med den 

elektroniske løsning, den vil være klar 

omkring påskeferien og så finder vi en 

løsning på, hvordan vi håndterer de 

kontanter, der måtte komme.  

 
29/3 er næste bestyrelsesmøde, skal 
det være et arbejdsmøde? 
Det er vedtaget at bestyrelsen afvikler 

et arbejdsmøde uden deltagelse fra 

medarbejderrepræsentanterne og 

ledelse. 

 

 Lukket punkt     

 
Ref: MAA 


